
                                                             Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Margecanoch konaného dňa  3.12.2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Igor Petrik, ktorý sa riadil  programom  rokovania podľa 

podľa pozvánky: 

 

 

K bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia 

Starosta privítal prítomných a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

K bodu číslo 2 -  Oznámenie výsledkov volieb do orgánov samosprávy obce, odovzdanie 

osvedčení o zvolení 

Starosta vyzval predsedu miestnej volebnej komisie pre voľby do orgánov samosprávy obcí 

v roku 2018 Ing. Jozefa Magdu, aby oboznámil prítomných s výsledkami volieb. Ing. Jozef 

Magda uviedol, že v zozname voličov bolo zapísaných 1637 voličov. Počet voličov, ktorým 

boli odovzdané obálky - 917. Počet platných hlasov pre voľby  do OZ -  910, počet  platných 

hlasov pre voľby starostu obce - 904. Uviedol, že kandidát na starostu  Ing. Igor Petrik so 

ziskom 713 hlasov sa stal starostom obce Margecany. Poslancami sa stali: Ing. Eva Novotová, 

Ing. Radovan Bobák, Miroslav Zvirinský, Ing. Ľubomír Fidler, Ing. Jaroslav Vaščura, Ing. 

Dušan Jakubišin, JUDr. Ľubomír Šima, Ing. Branislav Mondry, Ing. Jozef Kováč. 

K bodu číslo 3 – Zloženie sľubu starostu obce 

Novozvolený starosta prečítal znenie sľubu a potvrdil ho podpisom pod text sľubu. 

K bodu číslo 4 -  Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva  



Starosta prečítal znenie sľubu poslanca OZ. Poslanci zložili sľub podpisom pod text sľubu. 

Po zložení sľubu poslancov a prevzatí osvedčení o zvolení starosta obce zistil, že zastupiteľstvo 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Pristúpil k bodu č. 5. 

K bodu číslo 5 – Vystúpenie novozvoleného starostu obce 

Starosta v príhovore poukázal na úzku potrebu spolupráce poslancov OZ a starostu 

a uvedomenie si zodpovednosti, ktorú prijali zložením sľubu. Vyjadril presvedčenie, že dobrou 

spoluprácou starostu a poslancov, pracovníkov OÚ i občanov sa podarí volebné programy 

zrealizovať. 

K bodu č. 6 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa bola určená Ing.Eva Novotová, overovatelia Miroslav Zvirinský a Ing. Jaroslav 

Vaščura. 

Hlasovanie 9-0-0. 

K bodu číslo 7 – Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia.  

Starosta predniesol návrh programu, bol schválený bez doplňujúcich návrhov.  

Hlasovanie 9-0-0. 

 K bodu číslo 8 – Voľba návrhovej komisie 

Predsedajúci navrhol do tejto komisie poslancov JUDr. Ľubomíra Šimu a Ing. Evu Novotovú. 

Návrh schválený 9-0-0. 

K bodu číslo 9 – Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený 

zvolávať a viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Starosta navrhol Ing. Dušana Jakubišina. Návrh schválený  9-0-0. 

K bodu číslo 10 – Poverenie na výkon funkcie zástupcu starostu obce 

Výkonom funkcie zástupcu starostu obce poveril starosta  Ing. Evu Novotovú. Poslanci toto 

zobrali na vedomie.  Hlasovanie:  8-0-1. 

K bodu číslo 11 – Zriadenie komisií, voľba predsedov a členov komisií 

Starosta uviedol, že v obci sú v súčasnosti zriadené 3 komisie:  

1. Komisia finančná, správy majetku, výstavby a verejného obstarávania 

2. Komisia sociálna, školstva, kultúry, mládeže a športu 

3. Komisia verejného poriadku, životného prostredia, cestovného ruchu a podnikateľských 

činností, prešetrenia a vybavovania sťažností podľa zákona č.9/2010 Z.z. 

Šima v diskusii: ak komisie nemajú vymedzený rámec, pôsobnosť, náplň a rozsah činností, je 

vôbec potrebné, aby pracovali? 

Starosta: oblasť pôsobnosti a náplň vyplýva už z názvu. 

Poslanci schválili 3 komisie. Hlasovanie:  8-0-1 



Starosta ďalej navrhol predsedov komisií.  V 1. komisii Ing. Dušana Jakubišina,   v 2. komisii 

Ing. Ľubomíra Fidlera a predsedu 3. komisie  Ing. Radovana  Bobáka.  Uviedol, že pri návrhu 

sa brali do úvahy poradie úspešnosti vo voľbách, ako aj odbornosť poslanca. 

Šima: navrhujem za predsedu kultúrnej komisie dlhoročného poslanca Ing. Jozefa Kováča 

Kováč:  pre pracovné cesty som často neprítomný, z časových dôvodov neašpirujem na post 

predsedu komisie, návrh neprijímam. 

Poslanci  zvolili za predsedu 1. komisie Ing. Dušana Jakubišina,  hlasovanie 8-0-1, 

                           za predsedu 2. komisie Ing. Ľubomíra Fidlera,   hlasovanie  8-0-1, 

                           za predsedu 3. komisie  Ing. Radovana Bobáka,  hlasovanie  8-0-1. 

Voľba členov komisií. 

Predseda komisie finančnej Ing. Dušan Jakubišin navrhuje členov z radov poslancov - JUDr. 

Ľubomíra Šimu, Ing. Ľubomíra Fidlera, Ing. Jaroslava Vaščuru a odborníkov z radov 

obyvateľov obce a iných osôb – Mgr. Miroslava Dubeckého, Ing. Jozefa Magdu, Juraja 

Mesároša. 

V diskusii  p. Šima vyhlásil, že si nepraje byť členom komisie,  Kováč – rozšíriť komisiu, pojať 

viac členov z radov občanov, príp. poslaneckých kandidátov.         

Kováč: protinávrh , aby zloženie komisií bolo schvaľované na ďalšom zastupiteľstve. 

Protinávrh nebol  prijatý.    Hlasovanie: 3-3-3. 

Starosta dal hlasovať o návrhu Ing. Dušana Jakubišina , aby komisia pracovala v zložení Ing. 

Ľubomír Fidler, Ing. Jaroslav Vaščura, Mgr. Miroslav Dubecký, Ing. Jozef Magda, Juraj 

Mesároš, nakoľko JUDr. Ľubomír Šima odmietol byť členom tejto komisie. 

Schválené, hlasovanie 5-2-2. 

Predseda komisie kultúrnej Ing. Ľubomír Fidler navrhol členov komisie z radov poslancov- Ing. 

Jozefa  Kováča, Ing. Branislava Mondryho, Ing. Evu Novotovú, a z radov občanov – Ing. Jozefa 

Gajdoša, Imricha Hudáka, PeaDr. Evu Mrázovú, Bc. Jaroslava Očvára, Bc. Tomáša Thúra. 

Diskusia Šima: sú tam až 2 zástupcovia futbalu, navrhujem zastúpenie širšieho spektra 

organizácií z obce ( turisti , šachisti). Navrhujem Mariána Keruľa namiesto  Bc. Jaroslava 

Očvára. 

Starosta dal hlasovať za protinávrh, ktorý neprešiel. Hlasovanie: 1-6-2. 

Bobák – navrhujem rozšíriť komisiu o 1člena z radov občanov -  Mariána Keruľa. 

Poslanci zvolili členov kultúrnej komisie z radov poslancov-Ing. Jozef Kováč, Ing. Branislav 

Mondry, Ing. Eva Novotová, a z radov občanov – Ing. Jozef Gajdoš, Imrich Hudák ,PeaDr. Eva 

Mrázová, Bc. Jaroslav Očvár, Bc. Tomáš Thúr, Marián  Keruľ.  Hlasovanie:    9-0-0. 

Predseda komisie Ing. Radovan Bobák navrhol členov komisie verejného poriadku, životného 

prostredia, cestovného ruchu a podnikateľských činností, prešetrenia a vybavovania sťažností 

podľa zákona č.9/2010 Z.z. z radov poslancov – Ing.Dušana Jakubišina, Ing.Jaroslava Vaščuru,  

Miroslava Zvirinského, a odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb - Jána Čarnokého, 

Ing. Dušana Holotňáka, Pavla Hricka. 



Kováč: protinávrh na rozšírenie komisie o Rastislava Hricka. 

Starosta dal hlasovať o protinávrhu, nebol prijatý.  Hlasovanie:  3-4-2. 

Ďalším hlasovaním bol schválený pôvodný návrh.  Hlasovanie:  5-2-1. 

K bodu číslo 12- Určenie platu starostu obce 

Zástupkyňa starostu navrhla plat základný, navýšený o 55%, t.j. rovnaké navýšenie ako 

v predchádzajúcom období. 

Kováč: novelou zákona sa mení výška koeficientu a tak sa domnievam , že plat by mal zostať 

rovnaký v absolútnej hodnote ako doteraz. Treba navýšiť  pracovníkom z technického úseku 

a OÚ. 

Šima: žiadam analýzu finančného dopadu na rozpočet obce a stiahnutie návrhu. Protinávrh: 

základný plat navýšený o 20 %. 

Poslanci hlasovaním 2-6-1 neschválili protinávrh. 

Starosta dal hlasovať o pôvodnom návrhu, ktorý bol schválený. Hlasovanie:  6-2-1. 

K bodu číslo 13 – schválenie sobášiacich matričného úradu.  

Starosta navrhol za zástupcov sobášiaceho matričného úradu Ing. Jozefa Kováča a Ing. Evu 

Novotovú. 

Schválené zastupiteľstvom   7-0-2. 

K bodu číslo 14 - diskusia   

Šima: aký je návrh poverenia a rozsah poverenia, oblasť zastupovania a odmeňovanie zástupcu 

starostu? 

Starosta: problematika sociálnych podnikov, odpadové hospodárstvo, odmena podľa zákona. 

Šima: žiadam zaviazať starostu, aby poverenie na výkon a rozsah činností zástupcu predložil 

do najbližšieho OZ. 

Hlasovaním poslancov zamietnuté. Hlasovanie  1-2-6. 

Zvirinský: v diskusii sa vyjadril , že nechcel byť  naďalej predsedom komisie verejného 

poriadku, i keď ho starosta oslovil. 

Starosta: zasadnutie OZ  je plánované 10.12.2018, mali by sa predtým zísť komisie. Poďakoval 

za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Zapisovateľ:  Ing. Eva Novotová   ...................................... 

Overovatelia:  Miroslav Zvirinský      .......................................           

                        Ing. Jaroslav Vaščura                         ......................................    

 

         Ing. Igor Petrik 

           starosta obce 


